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PROTOKOI- NR 57/05
Z POSIEDZENIA KOMISJI REItrIZYJNEJ

ODBYTEGO DNIA 27 WRZESNA 2OO5 ROKT]

Komisja rozpoczgla posiedzenie o godz. I 110 wedfug listy obecnoéci stanowi4cej
zalqcznrk do protokolu.

Porz4dek posiedzenia:
1. Lnaliza materialów na sesjg.
2. Sprawy ró2ne.

Ad.  1.

I>kt 7. porzqdku sesji:
Sprcwvozdanie z v'ykonanie ilchwal Rody podjqfych na poprzedniei ses.ii.
{Jwag nie zgloszono.

Pkt 8. porzqdku sesji:
Informac.ja na Íen?ql ¡trzygoÍotvcnia placówek oSwiatowych do rozpoczqcia nowego roku
szkolnego.
[Iwag nie zgloszono.

Pkt. ó. por:4)hr sesji:
Sprawozdanie z pracy Burmistrza miqd4t ses.iami.

Przewodnicz4cy Komisji Stanislaw Baraírski poprosil o wyjaSnienie nastgpuj4cych
punktów sprawozdania.

Burmistrz Marek Wolski wyjaénil, 2e zapisjest nieprecyzyjny. Pan Lato domaga sig
40 000 z zysku. Burmistrz wyrazrt zgodg na przekazanie tych pienigdzy pod warunkiem
wykonania w zamian przylqczy do kanalizacji sanitarnej na Piaskach. Musz4 byó
wykonane przylqcza, aby mozna bylo wykazaó sig efektem ekologicznym w ramach
600 000 z FAOW otrzymanych w latach poprzednich. Sieó jest wykonana, ale
gospodarstwa nie s4 podl4czone. Nie mo2na sobie pozwolió, aby gmina oddawala
600 000. Stqd taka decyfia

Przewodniczqcy Komisji Stanislaw Baraúski powiedzial, 2e zaklad przekazuje 5A %
zysku do Urzgdu Miejskiego i tymi pienigdzmi dysponuje Urzqd Przewodnicz1cy prosi o
sprawdzenie i wyjaSnienie sprawy.

Radny Krzysztof Chalupka uwa2a" ze ZWIK nie mial za 2004 rok zysku w wysokosci
80 000 zl. Inwestycja przy ul. Pilsudskiego byla prowadzona z zysków; na pewno nie
zrobiono tego za 40 000, które zostalo. Do dzié radni nie maj4 zadnej informacji na temat
kosztu tej inwestycji. Radny Chalupka dowiedzial sig, ze po raz trzeci planowana jest
planowana uchwala w sprawie utworzenia spótki ze wzglpdu na VAT. Gmina straci
zaklad, który przynosi dochody.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, ze na sesji Naczelnik Wójcik przedstawi
informacjp w tej sprawie. Jezeli ZWiK nie bgdzie spolk4 nie bgdzie mo2na odliczyó
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VAT-u. Do calego programu trzeba bgdzie dolozyó pieniqdze. Burmistrz dodal, ze byl
pewien, iz sprawa ZWiK jest na biezqco omawiana. W tej chwili ZWiK wykonuje prace
na ul. Kieleckiej i ul. Partyzantów, zlecone w drodze bezprzetargowej. Zostal wynajpty
inspektor, który ma sprawdzió wszystkie roboty i wyliczyó, jakie s4 koszty prac ZWIK.
Nie ma w budzecie pienigdzy na zaplatp za te prace. Pomyélimy, jak wypelnió t9 lukg,
moze poprzez podatek od nieruchomoéci.

Burmistrz Marek Wolski wyjaÉnil, 2e w sierpniu weszla w 2ycie ustawa
wprowadzaj 4ca zasady naboru na stanowiska urzgdnicze i kierownicze w urzgdach
i podleglych jednostkach. Nabór na kazde stanowisko musi byó poprzedzone konkursem
z zachow ani em przewi dzi anyc h prawem procedur.

Burmistrz Marek Wolski wyjaénil, ze Pan Bolwinski zwrócil sip z pismem, 2e chce
wyremontowaó budynek. Odpowiedzialem mu, 2e wyralam zgodp, pod warunkiem
przedstawienia kosztorysu. Komisja sprawdzi, czy to s4 roboty niezbpdne, dopiero bpdzie
zgoda na remont.

Pkt 10. por:qdku sesji:
Informac.la ndr temat poryskiw'ania i wykorzysl¡nuania irodkóv, pomocowych Lhtii
Europejskie.j na ronvój miasta i gniny Jqdrzelóv'.
Komisja uwag nie wniosla.

Pkl 9. porzqdhr se.sji:
Informacja na femctl realizac.ii irwe.stycii v¡ ramach dróg potviatowych.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e na sesjp zostal zaproszony Dyrektor Zarz4du
Dróg Powiatowych Marek Grad. Bgdzie mozliwoéó zadawania pylah i uzyskania
odpowiedzi w tym temacie.

PktIIporzqdkuses.l i :
Informacja z wykonania htdzefu miasÍa i gminy Jqdrzelóv, za I pólrocze 2005 roku.
Komisja uwag nie wniosla.

Pkr 12. porzqdku ses.ji:
(lchwala w sprawie zmian v, bud2ecie miastq i ggniny na 20A5 rok.
Komisja uwag nie wniosla.

Pkt 13. porzqdku sesji:
(lclMala w sprawie zaciqSpiqcia kredyttt na

pokrycia w planowanych dochodach gminy.
Komisja uwag nie wniosla.

sfirutnsowanie wydatków nie zncgútjc¿cych

Pkt 11. porzqdku sesji:
Uchwala w sprowie prz¡jqcia rez¡,gVacji z czlonkoshua
M i e.l.sk i ej w J qdrze.j ow i e.
Komisja uwag nie wniosla.

Komisli Rewiryjne.j Ro,ty



Pkt 15. porzqdka sesji:
(lchwala w spravvie wyboru czlonka Komisji Rewizyjnej Rady Mieiskie.j w Jqdrze.jrtwie.
Komisja uwag nie wniosla.

Pkt 16. porztydht sesji:
Llchwala w spraw'ie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rody Miejskiej l4r Jqdrzejowie

przeprowadzenia kontroli.

Komisja wnioskuje o uóci5lenie zakresu kontroli i okresu, ktérego ma dotyczyó.
Wniosek przyj pty j ednogloónie.

Pkt 18. porzqdku sesji:
Llchwala v, sprswie w¡,raienia zgody na nabycie nieruchomoici na rzecz Gminy

Jqdrze.lów.
Komisja uwag nie wniosla.

Pkt 19. porzqdht ses.ji:
(lchwala w :;prav'ie wyraienia zgody na nieodplatne nabycie udzialu '¡ue wlasnoSci

nientchomr¡Sci na rzecz Gminy Jqdrze.jóv'.
Komisja uwag nie wniosla.

I'kt 20. porzqdku sesji:
{Jchwala w sprav,ie wyrazenia zgody na nieodplalne nabycie prcM'dt u'ieczystego

uiytkowania nieruchomoSci na rzecz Gminy Jqdrzeiów.
Komisja uwag nie wniosla.

l'kt 21. ¡tor:qdku sesji:
(lchwala w sprawie za.sad zbywania lokali mieszkalnych stanow'iqcych wlasnoió Gniny
Jqdrzejów.

Przewodniczqcy Komisji Gospodarki Komunalnej i Porzqdku Publicznego Pan Teofil

Sgk poinformowal, 2e czlonkowie Komisji nie mieli uwag do projektu uchwaly.

Na posiedzenie poproszono inspektora Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Pana
Waldemara Woániaka, aby wyjainll, czy bgdq mogty byó sprzedawane lokale zadlu2one.

Pan Waldemar Wolniak wyjaénil, 2e lokale bedq mogly byó sprzedane po

uregulowaniu naleznoSci.
Komisja uwag nie wniosla.

Pkt 17. porzqdku sesji:
Uchwala w sprav,ie wprov,adzenia zmian w stalucie OSrodka Pomocy Spolecnei Miasta
i Gminy v'Jqdrzejowie.

Przewodnicz4cy Komisji Stanislaw Barañski zap\rtal, czy wraz z zadaniami do OPS
przejd4 osoby zajmuj4ce sip dodatkami mieszkaniowymi.

Kierownik OPS Pani Gra2yna Chabor wyjaSnila, 2e Urzqd Miejski przekazujqc
zadania przekaze równiez fundusze na to zadanie oraz ludzi, którzy stanq sig
pracownikami OPS. Dla osób korzystaj4cych, bgdzie to wygodniejsze, poniewaz bgdzie to
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w jednym miejscu. Te same dokumenty s4 wykorzystywane do róznych zadah. Poza tym
ludzie podajq róZne rzeczy - w zale2noSci od potrzeb. Skupienie tego w jednym miejscu
un i emozl iwiloby takie dzialania.

Przewodniczqcy Komisji Stanislaw Baraúski zapytal, czy pracownicy OPS
i pracownicy Urzgdu Miejskiego zajmuj4cy sig dodatkami mieszkaniowymi robi4 te same
rzeczy.

Pani Chabor odpowiedziala, ze jedni i drudzy robili wywiady - kazdy na wlasne
potrzeby.

Przewodniczqcy Komi sji zapytal, czy nie zdubluj4 sig stanowiska.
Pani Chabor odpowiedziala, 2e pracownicy socjalni robi4 wywiady, które b9d4 mogly

byó wykorzystywane do dodatków mieszkaniowych. Osoby zajmujqce sip dodatkami -

jeili mialyby trochg 1u2 - mozna wykorzystaó do innych zadaú OPS.
Wipcej uwag nie zgloszono.

Pkt 22. porzqdku sesji:
(lchwala v'sprmryie wprowadzenia zmian do {lchwaly Nr r:l'58'03 Rady Miejskiel
w.lqdrzejowie z dnia 28 kwielnia 2003 r. w sprawie zasatl wynajmowania lokali
u'chodzqcych w sklad mieszkaniow'eq¡o zasobu Gminy Jqdrzejów.
Komisja uwag nie wniosla.

Pkt 23, 21, 25 i 26 porzqdka sesji:
Komisja uwag nie wniosla.

A d . 2 .
Spraw róznych nie zgloszono.

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej zakohczylo sig o godz. l3ss

Prz ew odni c zqc)' Kom i,sj i Rewi 4ineiP¡<ttokolowala:

5 4d ' r . , ; ,u . ,&(
Tereso Borowska Stun$lg+ofnraúski
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